
MSC er ikke perfekt 
 
Styremedlem i MSC, Leiv Grønnevet, kommer i FiskeribladetFiskaren 11. september med en 
kommentar til vårt innlegg om utfordringer knyttet til suspenderingen av MSC sertifiseringen på 
makrell. Mye av det han sier er vi enige i. Hans påstand om at vi er lite troverdige kan imidlertid ikke 
stå uimotsagt.   
 
Nofima er et uavhengig forskningsinstitutt og har ingen forutinntatt mening om MSC. På oppdrag fra 
FHF har vi et forskningsprosjekt for å se på alternativer til MSC sertifisering for den norske 
fiskerinæringa. Vår forskning er basert på gjennomgang av de ulike sertifiseringsordningene, og ikke 
minst intervjuer med mange aktører i næringa og ute i markedene. Resultatene våre bygger på en 
rekke intervjuer med næringsaktører og organisasjoner i Norge og på Island. Vi har gått igjennom 
medieoppslag, rapporter og journaler, samt intervjuet produsenter, supermarkeder og traderer i 
Sverige og Storbritannia. Også MSC har svart på våre spørsmål ved flere anledninger. Om vi oppfattes 
som kritiske mot MSC er det fordi vi rapporterer om kritiske holdninger ute i markedet og ute i 
næringen, ikke fordi vi har en personlig agenda mot MSC. MSC har selv ved flere anledninger brukt 
Nofimas forskningsresultater som viser positive sider ved MSC. Vår oppgave er også å si fra om 
utfordringer for verdens største miljøsertifiserer av fisk. Denne gangen stilte vi spørsmål ved 
sertifisering av delte bestander og suspendering av makrellen. Det vil være utfordringer å velge bort 
MSC, men det er også utfordringer med MSC og det er viktig at disse blir diskutert og håndtert. 
 

 

 

  
 


